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PROTOKOLL SM 03/2023 

Datum: 2023-06-14 

Plats: Telefonmöte  

Säkerhet och Miljökommitté Närvarande: 
(* = beslutande) 

* 
* 
* 
* 
* 
* 
* 
 
 
 
 
 
 

 
 

Pernilla Karlsson, ordförande 
Frankie Larsen, miljö 
Tord Janervik, Bana 
Ulf Jernström, Säkerhet 
Börje Fröberg 
 
 
 
 
 
 

 Under §000: 
 

… 
 

 Under §§000-000: 
 

… 
 

 Frånvarande:  
Maria Lannerås 

 

 Mikael Karlstedt  
 

§ 33 Mötets öppnande 
§ 34 Föregående mötesprotokoll 
§ 35 Fastställande av mötets dagordning 
§ 36 Pågående ärenden 
§ 37 Ekonomi 
§ 38 Träff för banbesiktare 
§ 39 Förfrågan valberedningen 
§ 40 Fysisk träff Stockholm 
§ 41 Nyhetsbrev 
§ 42 Ljudmätning 
§ 43 Allmänt från, BSA, Miljö, Säkerhet och Bana 
§ 44 Övrigt 
§ 45 Nästa möte  
§ 46 Mötets avslutande 
 

§ 33 Mötets öppnande 
Ordföranden hälsar övriga mötesdeltagare välkommen och förklarar mötet för öppnat. 

§ 34 Föregående mötesprotokoll 
 
Föregående protokoll uppläses och godkändes. 
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§ 35 Fastställande av mötets dagordning 
 
Föreslagen dagordning för mötet fastställdes. 

§ 36 Pågående ärenden. 
 
Skicka till styrelsen om ljudmätning. 
Enkät till säkerhetsrådgivare ( ett fåtal svar har inkommit ), samma till banbesiktarna (ej 
skickad pga fysisk träff). 

§ 37  Ekonomi. 

 Ekonomin föredrogs för kommittén. 

§ 38 Träff för banbesiktare. 
Intressant	och	mycket	givande.	Inte	överens	om	hur	det	skall	vara	på	en	bana,	
saknar	enighet.	Problem	med	regelverket	och	att	tyda	det.	Fem	var	inbjudna	till	
träffen.	Mycket	i	programmet	hanns	inte	med.	Mer	tid	till	information	om	till	
exempel	räcken.		

§ 39 Förfrågan valberedningen. 
Vill ha svar innan sista Juni. 

§ 40 Fysisk träff Stockholm 
3:e	och	4:e	Juli.	Information	om	FIA-projektet	och	säkerhet.	Plats	är	infracity.		
 

§ 41 Nyhetsbrev 
  

Har inte fått in så mycket material, samlar in det vi kan och kommer skicka ut. 
Eventuellt lite information om en lite klubb och dess engagemang. 

 
§ 42 Ljudmätning. 
 

 Har varit på olika tävlingar och banor ( Crosscart ), Finns inte metoder inom alla 
sportgrenar hur vi skall mäta. 
 

§ 43 Allmänt från, BSA, Miljö, Säkerhet och Bana. 
  
 BSA: Inget att rapportera 
  

 Miljö: Resultatet av FIA-projektet är klart, vi skall publicera på hemsida snarast. 
 
Säkerhet: Inget nytt. Är intresserade av banbesiktningsträffen. Jan-Olof Nyman har valt att 
sluta. 
 
 Bana: Arenagrus, besiktningar pågår för fullt. Börje uppmanar alla att läsa reglementet för 
enkelbilsport. 

  
§ 44 Övrigt. 
 

 Fanns inget att ta upp. 
 
§ 45 Nästa möte 
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  Ordförande kallar vid behov. 
 
§ 46 Mötets avslutande 
 
  Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarade mötet för avslutat  
 

Protokoll upprättat av: Protokoll justerat av: 

 

___________________________________  ___________________________________ 
Frankie Larsen Pernilla Karlsson 
 


